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som bliver til                          borgermøde i foreningen. 
 
 
Mødeindkaldelsen var tids nok, MEN IKKE DATERET, da den var bragt ud personligt ved  
bestyrelsesmedlemmer, det kunne således ikke dokumenteres. Den foreslåede dirigent Søren Eller, 
benyttede derefter lejligheden til kritisk at gennemgå indkaldelsen og sammenholde den med 
vedtægterne – og måtte således konstatere, at generalforsamlingen IKKE var lovligt indkaldt. 
 
Dette affødte en livlig debat mellem de ca 20 fremmødte, og det besluttedes, at fortsætte mødet som  
et orienterende borgermøde – uden beslutningsret - , snarest at indkalde til en extraordinær 
generalforsamling til gennemførelse af de nødvendige, udsatte, tiltag, samt at få foretaget de helt 
nødvendige, ændringer i vedtægterne, som er nødvendige, for at undgå tilsvarende fremover. 
 
Derfor                                       GENERALFORSAMLINGEN AFLYST, 
derefter fortsatte vi                   som et orienterende borgermøde – med 
Henning Mortensen                  bestyrelsens beretning,  (se denne på hjemmesiden) og især er der 
reaktion på, hvor langt vi er kommet. Vi afventer pt med spænding svar fra Real Danica, m de i 
disse økonomiske krisetider vil gå ind i vort projekt 
 
Herefter gennemgås Tønder kommunes traffikplanforslag, incl vort høringssvar. 
 
Kristina Larsen gennemgår hjemmesiden www.leosalle.dk med dens forskellige links 
 
Resterne af den planlagte aktivitet kan ikke gennemføres, dog kan oplyses at følgende er bragt på 
banen til at indtræde i den fremtidige bestyrelse: 
Jørn Raahede, no 44 
Henrik Hansen, no 9 
Henrik Møller, no 75  
 
og som suppleant: 
Halvor Bogh, no 57 
 
Referent Erik Hvidberg Jørgensen, næstformand 


